

Bill 237

Private Member's Bill

Projet de loi 237

Projet de loi d'un député

5th Session, 42nd Legislature,
Manitoba,
1 Charles III, 2023

5^e session, 42^e législature,
Manitoba,
1 Charles III, 2023

BILL 237

PROJET DE LOI 237

**THE ADVANCED EDUCATION
ADMINISTRATION AMENDMENT ACT**

**LOI MODIFIANT LA LOI SUR
L'ADMINISTRATION DE L'ENSEIGNEMENT
POSTSECONDAIRE**

Mr. Micklefield

M. Micklefield

First Reading / Première lecture : _____

Second Reading / Deuxième lecture : _____

Committee / Comité : _____

Concurrence and Third Reading / Approbation et troisième lecture : _____

Royal Assent / Date de sanction : _____

EXPLANATORY NOTE

This Bill amends *The Advanced Education Administration Act* to include Providence University College and Theological Seminary as a university dealt with under the Act.

Providence University College and Theological Seminary is exempted from the guidelines for university tuition fees and student fees.

NOTE EXPLICATIVE

Le présent projet de loi modifie la *Loi sur l'administration de l'enseignement postsecondaire* afin que le Providence University College and Theological Seminary soit ajouté aux universités visées par cette loi.

Le Providence University College and Theological Seminary est soustrait à l'application des lignes directrices sur les frais de scolarité et sur les frais d'étudiants des universités.

BILL 237

**THE ADVANCED EDUCATION
ADMINISTRATION AMENDMENT ACT**

(Assented to _____)

HIS MAJESTY, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly of Manitoba, enacts as follows:

C.C.S.M. c. A6.3 amended

1 The Advanced Education Administration Act is amended by this Act.

2 The definition "university" in section 1 is amended by striking out "and" at the end of clause (f), adding "and" at the end of clause (g) and adding the following after clause (g):

(h) Providence University College and Theological Seminary.

3 Subsection 2.2(9) is amended by adding "or Providence University College and Theological Seminary" at the end.

PROJET DE LOI 237

**LOI MODIFIANT LA LOI SUR
L'ADMINISTRATION DE L'ENSEIGNEMENT
POSTSECONDAIRE**

(Date de sanction : _____)

SA MAJESTÉ, sur l'avis et avec le consentement de l'Assemblée législative du Manitoba, édicte :

Modification du c. A6.3 de la C.P.L.M.

1 La présente loi modifie la Loi sur l'administration de l'enseignement postsecondaire.

2 La définition d'« université » figurant à l'article 1 est modifiée par adjonction, après l'alinéa g), de ce qui suit :

h) le Providence University College and Theological Seminary.

3 Le paragraphe 2.2(9) est modifié par adjonction, à la fin, de « ou au Providence University College and Theological Seminary ».

Coming into force

*4 This Act comes into force on
September 1, 2023.*

Entrée en vigueur

*4 La présente loi entre en vigueur
le 1^{er} septembre 2023.*

The King's Printer
for the Province of Manitoba

L'Imprimeur du Roi
du Manitoba